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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Adósságban úszó ajkai kórház – vajon érkezik 
segítség? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyar  Államkincstár  (a  továbbiakban:  MÁK)  szeptemberi  adatai  szerint  meghaladta  a  63
milliárd forintot a Belügyminisztérium alá tartozó intézmények adóssága.

2022. május óta ide tartoznak az egészségügyi intézmények, kórházak, tankerületek, iskolák, 
szociális intézmények, a rendvédelmi és katasztrófavédelmi szervek is.

Belügyminiszter  úr  által  kiadott  utasítás  szerint  a  kórházaknak  újra  kellett  tervezni  a  2023-as
költségvetését, emellett október 31-ig a béreken felül csak a „betegellátással összefüggő”, tételesen
engedélyeztetett  számlákat fizethették ki,  amely információk szerint  nem kis fejtörést  okozott  a
kórházak vezetőinek, mivel többségükben eleve folyamatosan duzzad az adósság.

A Dunántúlon kiugróan magas az ajkai Magyar Imre Kórház adósságállománya, amely a MÁK
információi egymilliárd-háromszáztizenegymillió forint, amely a betegellátással nem közvetlenül
összefüggő számlák kifizetésének visszatartása/engedélyeztetési eljárása miatt tovább növekedett,
ezért az alábbi kérdések merültek fel:

1. Okoz-e mindez likviditási gondot az intézménynek? Várható-e az adósság konszolidálása a
kormány részéről?

2. A havi bérköltségen kívül hozzávetőlegesen hány százalékát teszik ki az összes költségnek 
a „betegellátással nem közvetlenül összefüggő” kiadások?

3.  A dráguló élelmiszerárak miatt, az egy évvel korábbihoz képest hány százalékkal nőtt a 
kórházi étkeztetés költsége?

4. Miként érinti a kormány intézkedése az ajkai kórház fertőző osztályának felújítási 
munkálatait?

5. Milyen lépéseket tervez az ajkai kórház vezetése a kiadások csökkentése érdekében?
Várom érdemi válaszát!



 
Tisztelettel,

Balassa Péter
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